
Referat fra skolebestyrelsesmødet den 03.02.2021 

Mødet er afviklet virtuelt 

 

Nyt fra skolelederen 

Vi er optaget af vores sårbare børn og tilbyder alt fra samtaler, gåture og hjemmebesøg. 

Hvordan vi sikrer kvalitet i hjemmeundervisningen. 

Vi har haft omkring 50 elever inde på skolen til nødpasning. 

OBS på enkelte elever og klassefællesskab. 

Pedellerne har haft mulighed for at få lavet rigtig mange hængepartier. De har kunnet nå 

alt mulig, når de nu ikke har stået med den daglige drift.  

Vi er i gang med at planlægge genåbning for 0. – 4. klasse. 

Det er på klasseniveau og med så få lærere, som det er muligt. 

Der vil ikke være fælles spisning i kantinen men i stedet for spisning på klassen.  

Undervisningen vil blive efter nødbekendtgørelsen. 

Der er lavet ny lokalefordeling og plan for, hvor eleverne skal afholde frikvarter. 

Lige nu afventer vi besked om eksamen og karakterer. 

8. årgang skal til eksamen i de praktisk musiske fag – men vi afventer om de bliver aflyst. 

 

Nyt fra elevrådet 

Der skal laves en turnering i høvdingebold og streetbold. 

 

Hørringssvar 

Vi tænker, at det er denne praksis, der allerede er på skolen.  

Fint med systematikken både fra børnehave til ungdomsuddannelser. 

Vi tænker, at det er et fint hørringssvar.  

Kim vil udarbejde et udkast.  

 

Fjernundervisning 

Der er stor ros til lærerne for den virtuelle undervisning. 

Stor udvikling. 

Eleverne savner deres kammerater. 

  



Hallen 

Der skal laves en video, hvor en ny hal boostes. 

Opslaget skal bl.a. være til Facebook. 

Der er brug for, at der er lavet et overslag over prisen på en hal. 

En mulighed kunne være at mødes med gruppeformændene og tale for en ny Hal. 

Det skal være her i foråret, der skal reklameres for en ny hal forud for 

budgetforhandlingerne. 

Vi skal benytte os af, at der er fokus på Vestre Skole ved slutningen af ombygningen. 

Vi skal have fundet én, der vil være mikrofonholder – Kim melder sig til opgaven. 

Kan vi bruge lærerne til inspiration? 

 

Fonde 

Vivian har kontakt til en, der er god til at søge fonde.  

- Der er brug for professionelle fond søgere. 

- Det skal helst være et samfundsanliggende, der rækker ud over skolen. 

- Det kan også være med forskning for øje. 

- Den fond der søges, skal ind allerede i starten af et projekt. 

- Der vil efterfølgende være en rapporteringsopgave. 

Hvad koster det at få hjælp til at søge en fond? Vivian kigger videre på det og henvender 

sig til Kim. 

 

Status på byggeriet 

Byggeriet følger planen, og vi regner med overtagelse 01.05.2021 

 

Invitation fra COC til skolebestyrelsen 

10.03.2021 kl. 18.00-20.30: Kim, Uffe og Marie Louise deltager.  

Emma og Johanne deltager fra elevrådet. 

 

Opsamling på princip for undervisningens organisering 

Godkendt 


